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Kulturní kalendář

	7. 1. | 14:00 | Káčko
 Bio Senior: Poklad
	8. 1. | 20:00 | Káčko
 Tady Vary: Parthenope
	11. 1. | Dobřany
	 Tříkrálová	sbírka
	16. 1. | 19:00 | Káčko
	 	Klub	cestovatelů:	Jižní pól a nejvyšší 

hory Antarktidy a Severní Ameriky
	19. 1. | 18:00 | Káčko
  Projekce filmu	Nikdo	mě	nemá	rád	 

za osobní účasti tvůrců

	4. 2. | 14:00 | Káčko
 Bio Senior: Léto s Evženem
		6. 2. | 16:30 | učebna hudební výchovy  

na 2. stupni ZŠ
	 	Kavárna	po	škole:	Jak strava ovlivňuje 

výsledky ve škole
	7. 2. | 20:00 | kulturní dům Vstiš
	 	Rybářský	bál
	8. 2. | 20:00 | Šlovice
	 	Hasičský	bál
	12. 2. | 20:00 | Káčko
 Tady Vary: Ta druhá
	13. 2. | 19:00 | Tenisová hala
	 	Klub	cestovatelů:	Západ USA
		20. 2. | 16:30 | MŠ Dobřany, Loudů 850
	 	Kavárna	po	škole:	Školní zralost

	8. 3. | Šlovice
	 	Masopustní	průvod
	8. 3. | 19:00 | Káčko
	 Dívčí	válka	– ochotnické divadlo
	12. 3. | 20:00 | Káčko
	 Tady	Vary:	I'm	Still	Here
	13. 3. | 19:00 | Tenisová hala
	 	Klub	cestovatelů:	Namibie
	23. 3.
	 Běh	Martinskou	stěnou
	27. 3. | 19:00 | Káčko
	 One-man	show	Lukáše	Pavláska
	2. pol. března (bude upřesněno) | Šlovice
	 Dětský	maškarní	bál

	12. 4.	 Půlmaraton	Plzeňského		
	 	 kraje
	26.–27. 4.	 Predator	RACE	Master			
	 	 weekend
	3. 5.	 Oslavy	osvobození	
	 	 vč.	bojové	ukázky
	13.–15. 6.	 Dobřanská	pouť
	21.–22. 6.	 Oslavy	780	let	od	první		
	 	 zmínky	o	obci	Šlovice
	12. 7. Zoona	fest
	9. 8.	 Dobřanský	festovní	zpívání
	31. 8. Pohádkové	náměstí
	13. 9. Radbuza	fest

Aktuální informace najdete v kulturním kalendáři 
na www.dobrany.cz.

LEDEN

TERMÍNY	DO	DIÁŘE

Příjezdová cesta na letiště jako největší 
potíž

Čtvrtá hromadná schůzka s obcemi se uskutečnila 9. prosince v Líních. Potvrdila, že největší 
starostí bude nová účelová komunikace v trase železniční vlečky, která je hrozbou pro rekreační 
využití lesa na jih od Zbůchu. Ani pro nás to není okrajový problém, protože stejný les se nachází 
na sever od Vodního Újezdu a pro naše tamní spoluobčany má stejný význam jako pro zbůšské 
kolegy, se kterými chceme postupovat jednotně.

Vzhledem k průběžným snahám o zlepšení a vyladění spolupráce nepřinesla jinak schůzka 
mnoho zásadních novinek, jedině snad, že novela zákona o obraně státu umožní nám za naše 
pozemky nabídnout čtyřnásobek ceny, a to, že se v této fázi projektu zatím nepočítá s využitím 
areálu u záložní dráhy v blízkosti Lhoty.

Martin Sobotka, starosta

Vodné a stočné vzroste o 4 %
Za vodné budeme letos platit 44,06 a za stočné 44,87, dohromady 88,93 Kč. Po delší době se 

tak zkrocená inflace neprojevila nárůstem nad 10 %. Zatím neznáme průměrné ceny v ČR pro 
tento rok, ale v tom loňském (2024) to bylo 123,06. I ve srovnání s tímto zastaralým údajem je 
patrné, že budeme přinejmenším o 28 % levnější. V řadě obcí na sever od nás platí jen za vodné 
více než my i se stočným.

Přitom nejde o nějaký populismus, na nájemném vybereme dostatek na to, aby naše infra-
struktura byla udržovaná ve vysoce nadprůměrné kondici. Dobrá údržba je mimo jiné jedním 
z důvodů přijatelné ceny, stejně důležitá je přísná koncesní soutěž. Ne úplně zaslouženou výhodu 
máme v tom, že máme hodně odběratelů i mimo domácnosti. Uvidíme, jak se v příštím roce pro-
mítne investice do fotovoltaiky na úpravně vody, která by měla při jejím čištění ušetřit náklady 
na elektřinu.

 Martin Sobotka, starosta

Chodníky Šlovice

První část stavby revitalizace návsi a stavby chodníků ve Šlovicích byla dokončena těsně před 
Vánocemi. Podstatně bezpečnější je nyní cesta na autobusovou zastávku ze severní části obce 
a samotná zastávka je zásadně komfortnější pro osoby se sníženou pohybovou schopností. Firma 
se na stavbu vrátí v březnu tohoto roku, kdy bude pokračovat stavbou chodníku při III/18032e 
na horizontu směr Litice. Dojde k propojení chodníku končícího nad dálnicí D5 s místními komu-
nikacemi ve Šlovicích. 

Michal Trdlička, místostarosta

ÚNOR

BŘEZEN
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Račte si přát družstevní byty?
Dosavadní vývoj projektu dostupnějšího bydlení v rodinných domcích ukázal mimo mnoha 

jiných věcí, že je tady po podobných pobídkách obrovský hlad. Zároveň s tím se hodně celorepub-
likově rozjíždějí projekty výstavby bytových domů, kdy obce sdružují prostředky s občany, kteří 
tak získají ve finále družstevní byt.

Zatímco u parcel si vše vymýšlíme sami, tady můžeme pohodlně opisovat odjinud. Jediné, co 
nám chybí, je znalost toho, zda by byl mezi vámi o takový model zájem. Dejte mi prosím vědět 
na adresu sobotka@dobrany.cz, do předmětu zprávy po zkušenosti s projektem parcel napište 
slovo družstvo.

A když píšu, že mi máte psát na můj mail, myslím to smrtelně vážně. Není třeba telefonovat 
s dotazem, zda opravdu můžete. Přiznám se, že s parcelami se to dělo. Dost mě to zaskočilo.

Martin Sobotka, starosta

Velkoobjemové kontejnery Šlovice 
a Vodní Újezd
Spolu se zavedením nového systému svozu komunálního odpadu, který má za cíl zlepšení třídění, 
dojde ke zrušení služby, která je na zcela opačném pólu nakládání s odpady. Jde o jednou měsíč-
ně přistavované velkoobjemové kontejnery na komunální odpad ve Šlovicích a Vodním Újezdu. 
V těchto kontejnerech se bohužel třídění stává pojmem zcela neznámým. Stavební suť, elektro-
odpad, kovy, to vše zasypáno bioodpadem ze zahrad. I takový bývá obsah kontejneru při svozu. 
Historie pravidelného umístění těchto kontejnerů ve Vodním Újezdu a Šlovicích předchází vzniku 
sběrného dvora, který je tím správným místem, kde by odpad měl po roztřídění končit. Komfort 
sběrného dvora s frekvencí jeho otevírací doby dnes dokáže tuto službu adekvátně nahradit.

Michal Trdlička, místostarosta

O Z N Á M E N Í
o vyhlášení revize katastru nemovitostí

Katastrální úřad pro Plzeňský kraj, Katastrální pracoviště Plzeň - jih (dále jen „katastrální úřad“)
o z n a m u j e, že v katastrálním území Vodní Újezd obce Dobřany bude zahájena 
revize katastru nemovitostí, která potrvá od 10. 2. 2025 přibližně do 30. 6. 2026.

Během revize katastru nemovitostí budou zaměstnanci katastrálního úřadu revidovat soulad 
údajů katastru se skutečným stavem v terénu. Účast vlastníků a jiných oprávněných není při 
revizi katastru nezbytná. V případě zjištěného nesouladu mezi stavem evidovaným v katastru 
a stavem v terénu budou vlastníci zváni k jeho projednání se zástupcem katastrálního úřadu.

V této souvislosti upozorňujeme vlastníky nemovitostí na jejich povinnosti, vyplývající 
z ustanovení § 37 odst. 1 katastrálního zákona, zejména povinnost
a)  zúčastnit se na výzvu katastrálního úřadu jednání nebo na toto jednání vyslat svého 

zástupce, 
b)  ohlásit katastrálnímu úřadu změny údajů katastru týkající se jejich nemovitostí, a to 

do 30 dnů ode dne jejich vzniku a předložit listinu, která změnu dokládá, nejedná-
li se o listiny, které předkládají příslušné státní orgány přímo k zápisu do katastru 
nemovitostí,

c) na vyzvání předložit ve stanovené lhůtě příslušné listiny pro zápis do katastru.

Neposkytne-li vlastník nebo jiný oprávněný na výzvu katastrálního úřadu potřebnou 
součinnost a zjištěný nesoulad se nepodaří odstranit do ukončení revize, bude informace 
o  tomto nesouladu zveřejněna na internetových stránkách Českého úřadu zeměměřického 
a katastrálního (www.cuzk.cz) prostřednictvím aplikace Nahlížení do katastru nemovitostí.

Český úřad zeměměřický a katastrální
ústřední správní úřad zeměměřictví a katastru nemovitostí České republiky

Krátce
(jar) Andělská křídla na dobřanském ná-

městí se stromečkem a zvonicí v pozadí se 
stala oblíbeným fotopointem pro místní oby-
vatele i návštěvníky města.

V sobotu 21. prosince převzali místní skau-
ti na nádraží Betlémské světlo - symbol míru, 
lásky, naděje a přátelství, kterým byly zapále-
ny svíčky na věnci při posledním adventním 
koncertě.

(jar) Na Štědrý den bylo možné získat Bet-
lémské světlo v kostele sv. Mikuláše, na dvor-
ku ZUŠ při akci Živý Betlém, před domem 
č. p. 68 v Plzeňské ulici a poprvé také v kap-
ličce ve Šlovicích. 
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Informace pro občany k platbě místního poplatku za komunální odpad 
z nemovité věci, místního poplatku ze psa a hřbitovní poplatek
1)  Poplatek	za	komunální	odpad	z	nemovité	věci
 Poplatek je splatný nejpozději do	30.	11.	2025 (složenky se neposílají).
  Poplatek je možné uhradit přímo v pokladně Městského úřadu nebo bezhotovostní  platbou převodem na účty Města Dobřany:
  KB	19-1223361/0100, variabilní	symbol	–	obdržel	vlastník	nemovitosti	spolu	s	platebními	údaji	a	je	platný	i	pro	následující	

roky,	specifický	symbol	=	rodné	číslo	poplatníka
	 	Vlastníci	nemovitostí,	kteří	mají	trvalý	pobyt	v	Dobřanech,	Šlovicích	a	Vodním	Újezdu,	potvrzení	o	zaplacení	poplatku	do	

sběrného	dvora	v	Dobřanech	na	rok	2025	nepotřebují.	Prokazovat	se	budou	občanským	průkazem.
	 	Vlastníci	nemovitostí,	kteří	nemají	trvalý	pobyt	v	Dobřanech,	Šlovicích	a	Vodním	Újezdu,	si	o	potvrzení	do	sběrného	dvora	

v	Dobřanech	mohou	po	úhradě	poplatku	požádat	správce	poplatku.
 Kontakt: M. Benediktyová, tel. 377 195 845, e-mail: benediktyova@seznam.cz

2)    Poplatek	ze	psa chovaného v rodinném domě činí 200	Kč, ze psa chovaného v ostatních obytných domech a pro držitele psa, má-li trvalý 
pobyt na adrese Náměstí T. G. M. 1, 334 41 Dobřany, 800	Kč.

  Pro držitele psa, kterým je osoba starší 65 let, a držitele psa, který je poživatelem invalidního, starobního, vdovského nebo vdoveckého 
důchodu, který je jediným zdrojem příjmu, anebo pro poživatele sirotčího důchodu, činí poplatek:

 • ze psa chovaného v rodinném domě 100	Kč, 
 •  ze psa chovaného v ostatních obytných domech a pro držitele psa, má-li trvalý pobyt na adrese Náměstí T. G. M. 1, 334 41 Dobřany, 200	Kč.
 Za druhého a každého dalšího psa se poplatek zvyšuje o 50 %. 
 Poplatek je splatný jednorázově, nejpozději do		30.	4.	2025 (složenky se neposílají).
  Poplatek je možné uhradit přímo v pokladně Městského úřadu nebo bezhotovostní platbou převodem na účty Města Dobřany:
  KB	19-1223361/0100, variabilní	symbol	-	1341,	specifický	symbol	=	rodné	číslo	poplatníka	(držitele	psa)
 Kontakt: tel. 377 195 845, e-mail: benediktyova@dobrany.cz

Od	roku	2025	je	možno	nově	QR	platby	provést	na	odkazu: 
https://www.qrkni.cz/index.php?ico=256552 nebo https://platby.plzensky-kraj.cz/obce/plzen-jih/dobrany

3) Hřbitovní	poplatek
 Poplatek je splatný do	31.	12.	daného	kalendářního	roku.
        KB:	19-1223361/0100,	variabilní	symbol:	číslo	nájemní	smlouvy	
  Pokud bude hřbitovní poplatek platit osoba, která není nájemcem, nebo nájemce nezná číslo nájemní smlouvy, je nutné  

do poznámky uvést jméno a příjmení	nájemce příslušného hrobového místa, aby se platba přiřadila k dané smlouvě.
       Kontakt: Věra Hessová, tel. 377 195 844, e-mail: hessova@dobrany.cz

Od	roku	2025	nově	také	QR	platby	na	odkazu: https://platby.plzensky-kraj.cz/obce/plzen-jih/dobrany                                                                     

Nové možnosti pro placení místních poplatků
Od nového roku mohou občané Dobřan, 

Šlovic a Vodního Újezdu využít pro platbu 
místních poplatků tzv. Platební portál Plzeň-
ského kraje nebo QR platby jednoduše.

Co je Platební	portál	Plzeňského	kraje? 
Jeho prostřednictvím lze snadno a jedno-
duše zaplatit za poplatky a služby z pohodlí 
domova. Bez nutnosti registrace si na adrese 
platby.plzensky-kraj.cz dohledáte své měs-
to a jednoduše vyberete poplatek a způsob 
jeho zaplacení kartou / převodem na účet 
prostřednictvím QR kódu. Služba je pro ob-
čany zdarma, včetně poplatků za provedené 
platby.

Přímo je možno portál otevřít prostřed-
nictvím našich webových stránek v sekci Po-
platky a odpady 2025. Uhradit lze poplatky 

za psa, za odpady, pronájem hrobového mís-
ta, pronájem pozemků i místa na parkování. 
Vyplňování údajů je jednoduché, platby jsou 
předdefinovány a k dispozici je nápověda. 

 Pro některé platby můžete použít i mobilní 
aplikaci QR	platby	jednoduše. 

Pro QR platby budete potřebovat chytrý te-
lefon s mobilní bankovní aplikací. Na QRkni.cz 

vyhledáte úřad nebo organizaci, kde potřebu-
jete uhradit poplatek, zadáte své rodné číslo 
a aplikace vám zobrazí QR kódy pro vaše po-
platky. Prostřednictvím mobilní bankovní ap-
likace pak načtete QR kód a potvrdíte platbu. 

Jak již bylo zmíněno, vše by mělo probíhat 
rychle, jednoduše a z pohodlí vašeho domova.

Iveta Zajíčková, tajemnice MěÚ Dobřany
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Změny ve veřejné dopravě
V polovině prosince došlo k pravidelné aktualizaci jízdních řádů, které přinesly jen drobné, 
"kosmetické" změny. Níže opět přinášíme přehled autobusových spojů s odjezdem ze zastávky 
Dobřany u čerpací stanice směr Plzeň-Bory i vlakových spojů. Další potřebné jízdní řády lze po-
hodlně vyhledat např. v aplikaci, na webu idos.cz nebo vám je rádi sdělíme v informačním centru 
(tel. 377 972 725).

Jaroslava Umnerová, ředitelka MKS Dobřany

Přehled aktuálních vlakových spojů
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Milan Dvořák
Jak	zvládáš	kritiku,	která	často	směřuje	na	
tvou	osobu	a	činí	tě	odpovědným	za	vše,	co	
se	ve	městě	děje?
Nejsem až takový hrdina, aby mě některé jíz-
livosti občas nepřiotrávily, ale je proti tomu 
spousta protijedů. Tím hlavním je čisté svědo-
mí, při zlepšování problémů jedeme nadoraz 
a nemáme žádné resty z nedbalosti nebo ne-
zájmu. Jedeme podle dobrého jízdního řádu, 
kterým je program rozvoje města. A taky jsem 
se naučil brát jinak vážně kritiku těch, kteří 
mají opravdový problém, a těch, kteří si ve 
mně hledají jen dostupný hromosvod.

Jsou	sousedské	vycházky	 jednou	z	 forem,	
jak	tomuto	lze	předcházet,	a	plánuješ	ještě	
jiné	obdobné	projekty?
Takhle mě ještě nenapadlo se na to dívat, 
vždycky jsem vycházky vnímal hlavně jako 
službu pro zvídavé občany a vytváření pro-
storu pro jejich neformální sdělování nápadů 
a sdílení starostí. Máš ale pravdu, že pomáha-
jí i v tom, jak si udržet lásku k městu a jeho 
vylepšování navzdory blbostem, které se píší 
nebo říkají na sociálních sítích. Živý kontakt 
s lidmi dává celému snažení smysl. A jak vy-
zkoumali psychiatrové, vědět, že to, co děláte, 
má smysl, je základem pocitu životního štěstí.

Jana Hájková
Pro	úspěšné	vedení	města	je	důležitá	dob-
rá	týmová	práce.	Jak	vnímáte	pomoc	a	pod-
poru	vašich	nejbližších	spolupracovníků?
Má to několik rovin, jednak bych nechtěl sta-
rostovat, kdybych necítil tak silnou podporu 
okolí, hlavně svých kolegů ze sdružení.
Pak miluji i to, jak kritičtí jsou to lidé, že ne-
dovolí zpohodlnět ani za situace naší většiny 
v zastupitelstvu. Bez dobrého protinázoru se 
nedá vládnout, proto si pěstujeme svou vnitř-
ní opozici, která je velice kvalitní svou praco-
vitostí a poctivostí při zkoumání skutečnosti. 
Není to jen kibicování, je to brousek na myš-
lenky. Tohle se snažím pěstovat i v úřadě, kde 
se nikdo nebojí se mnou jít do sporu o nejlepší 
řešení, díky tomu se dá předejít plýtvání nebo 
chybám ze zbrklosti.
Otázka možná mířila na mé místostarosty, 
dvojice Jarka a Michal odvede nejvíce práce, 
co kdy v součtu místostarostové pro město 
dělali, i když tu nejsou ani jeden na plný úva-
zek. To je to jediné, co je na tom špatně. I men-
ší města v regionu jedou na tři plné úvazky, 
my tady jedeme na 1,5 při nejméně dvojná-
sobném objemu investic.

Petra Mašková
Pane	 starosto,	 jak	 byste	 zhodnotil	 rok	
2024?

Byl to rok, kdy jsem v tichosti překonal hrani-
ci 10 let v úřadu, k čemuž se poštěstilo finále 
příběhů, které tehdy před deseti lety vypa-
daly beznadějně. Radost přinesla obnova Pl-
zeňské, která završila rekonstrukce krajských 
komunikací, kvůli kterým jsme vykupovali 
pozemky spekulantů. Staví se nová lanová 
lávka a našli jsme konečně vzájemnou důvěru 
s panem farmářem Hodkem, takže se nejspí-
še povede získat pozemky pro cyklostezky na 
Plzeň a především kanalizaci pro Šlovice. Po-
tud super. Nadějné jsou i pozemky pro druhý 
supermarket.
Radost mám z dokončení Brentnerových sadů 
i z vydařeného komponovaného pořadu zušky 
k Roku české hudby a z dalších úspěchů Dob-
řaňáků, které jsme ocenili. A velmi hezky se 
rozjel projekt na podporu individuální bytové 
výstavby pro místní.
Strašně mě mrzí to, že krajské zastupitelstvo 
nám odložilo zmenšení průmyslové zóny ko-
lem letiště, z toho jsem pořád nervózní. A po-
chopitelně bolestivý byl řez do katastrofální-
ho stavu třídění odpadů.

Gabriela Motejzíková
Hezký	 den	 Martine,	 přeji	 Tobě	 i	 všem	
Dobřanským	 vše	 nejlepší	 a	 hodně	 zdraví	
a	štěstí	v	roce	2025.	A	mám	na	Tebe	otázku	
z	oblasti	dopravy….
Hezký den, Gábino, děkuji za přání. Tobě, Tvé 
rodině a všem čtenářům taktéž přeji zdraví, 
štěstí a srandu v roce 2025.

Přesto,	že	je	do	Dobřan	zakázaný	vjezd	ná-
kladních	aut,	potkáváme	je	v	ulicích	Dob-
řan	denně.	Bude	s	tím	město	něco	dělat?
Zákaz vjezdu nákladních aut mimo doprav-
ní obsluhu platí na všechny komunikace ve 
vlastnictví města kromě Stromořadí a jeho 
spojek na třídu 1. máje. Patrně máš na mysli 
zákaz tranzitu vozidel nad 12 tun, který pla-
tí na krajských komunikacích. Ten se opticky 
špatně kontroluje, tranzitem například není 
nepříjemná doprava mezi kaolínkou a lomy 
na Domažlicku. Před zavedením zákazu jezdi-
lo přes Dobřany od Vysoké na Chotěšov a na-
opak denně 600 kamionů, z toho byl tranzit 
480. Logicky 120 aut muselo zůstat, aby ob-
sloužilo místní podniky.
Po pár letech vzniklo podezření, že zákaz 
tranzitu nefunguje, ale ukázalo se, že jejich 
počet nevzrostl ani o takové procento, o jaké 
narostla osobní doprava. Teď to přepočítává 
kontrolní výbor zastupitelstva, uvidíme, jestli 
nebudeme muset zase požádat o větší pomoc 
policii. Dobrou zprávou pro občany je to, že 
zákaz je zavedený v navigacích, podle kterých 
většina kamioňáků jezdí. Bylo to poznat už 
tehdy při zavádění, protože náklaďáky sko-

kově ubyly dva dny před instalací dopravních 
značek, hned, jak se platnost opatření propsa-
la do zmíněných navigací.

V	minulosti	se	hovořilo	o	výstavbě	semafo-
rů,	prosím,	v	jakém	časovém	horizontu	má	
město	výstavbu	v	plánu?
Pan ministr Kupka na nedávné konferenci 
svazu obcí slíbil, že SFDI – Státní fond doprav-
ní infrastruktury - podpoří všechny žádosti 
obcí o dotace, které byly formálně v pořádku. 
Tak čekáme na dopis, který velmi pravděpo-
dobně bude zelenou pro to, aby se semafory 
soutěžily a snad i vystavěly ještě letos.

Bohumila Nekolová
Pane	 starosto,	 v	 roce	 2025	 čeká	 město	
mnoho	významných	investic.	Která	pro	Vás	
bude	největší	výzvou?
To, jakou je investice výzvou, je dáno součinem 
vícero proměnných, náklady, termín, dopady 
na sousedy a kvalita vybrané firmy. U těch 
největších investic ještě nevíme, kdo je bude 
dělat. Podle toho se odvine to, na které mi na-
roste nejvíce pomyslných „mozolů“. Loni byla 
například složitá novostavba školní družiny 
za desítky milionů mnohem menší výzvou než 
kousek cyklostezky nad Martinskou stěnou.

V	jaké	fázi	je	výstavba	Lidlu?
V únoru budeme mít projekt dopravního na-
pojení a po získání povolení podáme žádost 
o privatizaci dotčených pozemků státu, jakmi-
le je získáme, bude to snad už šup šup. Jen ne-
chci předbíhat, jestli se nám podaří domluvit 
právě s Lidlem. Investiční politika takovýchto 
firem se často mění, není na ni spolehnutí, tak 
nic neslibuji, ale vnímáme přání veřejnost, že 
právě pro tuto značku řetězce máme horovat.

Alena Palkosková
Pane	 starosto,	 ráda	 bych	 se	 zeptala	 na	
hlavní	 příjezdovou	 cestu	 do	 areálu	 býva-
lých	kasáren	v	Sokolovské	ulici.	Po	silnici	
z	 kostek	 se	 pohybují	 chodci	 (mezi	 nimi	
děti,	maminky	 s	 kočárky	 a	 senioři	 z	 DPS	
s	 kompenzačními	 pomůckami)	 i	 auta	
v	obou	 směrech,	na	okraji	 silnice	 je	 ještě	
umístěné	 frekventované	 sběrné	 místo.	
Tento	 úsek	 je	 nepříjemný	 a	 nebezpečný	
z	pohledu	chodce	 i	 z	pohledu	 řidiče.	Celý	
areál	kasáren	má	v	budoucnu	projít	kom-
pletní	revitalizací.	Než	se	tak	stane,	bylo	by	
možné	najít	provizorní	řešení	kvůli	zvýše-
ní	bezpečnosti	v	tomto	úseku?
Celý úsek na přiloženém obrázku získal po 
dlouhých dohadech stavební povolení loni 
v červnu a hned jsme objednali prováděcí 
dokumentaci, která bude letos hotová, takže 
do dvou let bude tahle část komunikační sítě 
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zcela nová. Až bude hotová takzvaná „pro-
váděčka“, uvidíme, zda by nešlo rovnou vy-
budovat pěší propojení, které bude dočasně 
sloužit v průběhu samotné stavby. Definitivní 
chodník dopředu nebude možné udělat, pro-
tože vede zčásti v trase dnešní silnice. Senioři 
z DPS se o tom s námi baví, nejvíce je ohrožu-
jí auta parkující v místě, kde mají výjezd pro 
chodítka, takže využívám příležitosti k apelu 
na motoristy, aby byli ohleduplnější.

Miroslava Palkosková
Pane	starosto,	jak	byste	z	Vašeho	pohledu	
zhodnotil	zájem	obyvatel	Dobřan	o	dění	ve	
městě?
Paní učitelko, je tu strašně moc lidí na podtr-
ženou jedničku, pár pětkařů, z nichž někteří 
jsou dosti hlasití a sebejistí. Zájem lidí je zá-
kladem vzájemné důvěry, bez které se nene-
chá zlepšit život nikomu. My, kteří jsme na 
sebe vzali veřejnou službu na vrcholné místní 
pozici, se nesmíme zříkat spoluodpovědnosti, 
kterou na atmosféře ve městě máme. Jsou ko-
legové, kteří se lidem vyhýbají, je zajímavé, že 
na jejich obcích je to bohužel vidět.

Lucie Stříhavková
Loni	 se	 ti	 podařilo	 zdánlivě	 nemožné	 -	
opravit	houpací	lávku.	Jaké	další	nemožné	
nás	čeká	v	novém	roce?
Lávka se posunula až na tento rok 2025. A to 
další, nechci to zakřiknout, ale snad ještě 
v lednu bude mimořádně zastupitelstvo s jed-
ním převratným bodem. Nechci, aby to vyzně-
lo, že děláme nemožné na počkání, zázraky 
do tří dnů, v složitém právním prostředí věci 
trvají tak, že to pokouší hranice trpělivosti. 
Ale usilovat i o to, o čem všichni říkají, že je to 
nemožné, je naše povinnost, pokud nechceme 
žít jako zbabělci.

Lenka Šašková
V	 loňském	 březnovém	 čísle	 Dobřanských	
listů	 jsi	 informoval	 o	 kulturně-kreativ-
ním	centru	Wolfram,	které	má	vzniknout	
v	 budově	bývalé	 jízdárny.	 Prozradíš	 nám,	
v	 jakém	 stadiu	 příprav	 se	 tento	 projekt	
nachází?
V horečném, pořád ještě horečném, v nejbliž-
ších dnech snad otevřeme obálky a za měsíc 
se začne stavba, bude to šrumec, jaký jsme 
dlouho nezažili. Podobný termínový kousek 
pro výstavbu se nakonec povedl Jardovi Sýko-
rovi s Káčkem, tam také lítaly jiskry od pra-
covních bot. Poučili jsme se v tom, jak moc 
budeme muset dbát na kvalitu, aby si to kval-
tování nevybralo krutou daň.

Petr Šístek
Vím,	 že	 je	 to	 tvá	nejneoblíbenější	 otázka.	
Pověz	 čtenářům	 DL,	 kolik	 mají	 Dobřany	
obyvatel.
Oficiálně 6 435, ale reálně 6 800 – 7 400. Ne-
mám na té otázce rád právě tu neschopnost 
státu nás spočítat, neplatí nám spravedlivě 
podíl na daních a brání nám plánovat kapaci-
ty služeb.

Lenka Šístková
Na	co	se	nejvíce	těšíte	v	roce	2025?	Ať	už	
v	osobním	životě	nebo	v	tom	pracovním.
Na milé chvilky s rodinou, které nejde na-
plánovat, protože nejhezčí jsou spontánní. 
Na kola s kamarády, letos šlapeme do Brežic. 
A pak na každý pracovní úkol, který zvládne-
me úspěšně vyřešit. Třeba na to, že se povede 
zázrak a skutečně v prosinci zahájíme provoz 
centra Wolfram v jízdárně.

Jakub Urbanec
Motto:	"Strhující	tempo,	kterým	se	Dobřa-
ny	rozvíjejí..."
Když to přepočítáme na obyvatele, je to za-
jímavé, díky dotazu paní zastupitelky Terel-
mešové jsem se pustil do srovnání Dobřan 
a mého druhého nejoblíbenějšího města, Kla-
tov. Vypadlo z toho například i to, že pokud 
tempo rozvoje měříme výdaji na výstavbu, 
jedeme více než dvakrát rychleji.

Dobřany	 v	 roce	 2024	 realizovaly	 řadu	
významných	 dopravních	 staveb,	 jako	 na-
příklad	 cyklostezku	 na	 Martiňáku,	 revi-
talizaci	 návsi	 ve	 Šlovicích	 a	 rekonstrukci	
Plzeňské	ulice.	
Tyto	 projekty	 jistě	 přispěly	 ke	 zlepšení	
infrastruktury	 našeho	 města.	 S	 ohledem	
na	 rozsah	 těchto	prací	 a	 s	 cílem	minima-
lizovat	dopad	na	každodenní	život	občanů	
bych	se	rád	zeptal,	zda	město	uvažuje	o	za-
vedení	 nových,	 případně	 efektivnějších	

způsobů	 informování	veřejnosti	o	chysta-
ných	dopravních	omezeních.	Mám	na	my-
sli	 například	 včasné	 a	 detailní	 informace	
o	uzavírkách,	objížďkách	a	dalších	doprav-
ních	opatřeních,	které	by	občanům	umož-
nily	se	na	tyto	situace	lépe	připravit.
Netřeba	popisovat,	co	jste	v	tomto	ohledu	
udělali	-	to	je	čtenářům	Dobřanských	listů	
jistě	dobře	známé.	
Zajímá	mě,	jaké	nové	způsoby	informování	
zvolíte,	 abyste	 včas	 a	 přesně	 informova-
li	občany	o	omezeních,	které	je	v	případě	
staveb	v	jejich	okolí	čekají.
U rekonstrukcí komunikací je pořád nejlepší 
metoda informovat v místě. Setkání s občany, 
letáčky, cedule, přímá informace na e-mailové 
adresy, které nám lidé dají. A pochopitelně se 
snažíme na kontrolních dnech vše zjišťovat 
dopředu tak, aby to šlo včas zveřejnit v Dob-
řanských listech.
Nic z toho ale nepřekoná základní pravidlo, 
informaci, kterou sám nedostaneš, nepředáš 
dál. Třeba o tom, že začalo frézování Spojovací 
jsme se dozvěděli až od občanů. Některé fir-
my jsou tak svérázné, že jsou opravdu velkou 
výzvou.

V	 souvislosti	 s	 plánováním	 staveb	 v	Dob-
řanech	bych	se	rád	informoval	o	možnos-
tech	aktivního	zapojení	občanů	do	tohoto	
procesu.	
Konkrétně	 by	mě	 zajímalo,	 jakým	 způso-
bem	mohou	Dobřaňáci	v	co	nejranější	fázi	
plánování	vyjádřit	své	názory,	připomínky	
a	podněty	k	chystaným	projektům	tak,	aby	
bylo	možné	zohlednit	jejich	potřeby	a	pre-
ference	 dříve,	 než	 dojde	 ke	 konečnému	
schválení.
Cílem	 je	 samozřejmě	 předejít	 situacím,	
kdy	by	 se	 občané	 o	 zásadních	 stavebních	
záměrech	dozvěděli	až	v	okamžiku,	kdy	již	
není	prostor	pro	jejich	efektivní	zapojení.
Časem jsme se dopracovali k tomuto postupu. 
Projektant si místo zaměří, najde varianty, 
které odpovídají platným předpisům. A kte-
ré jsou možné vzhledem k sítím, ohledům na 
zeleň atp. Pak si pozveme lidi ještě před os-
trým projektováním, dáme dohromady jejich 
požadavky, zahrneme všechny, které nebrání 
tomu, aby stavba získala stavební povolení. 
Takto vyladěný systém letos projde první ost-
rou zkouškou, když budeme dělat Stromořadí 
od Lipové k Široké. Oproti Plzeňské tam bu-
deme mít tu výhodu, že to bude čistě stavba 
města, nebudou ji řídit krajští silničáři, snad 
se povede i firma, na tom nakonec záleží sko-
ro nejvíce.

Otázky pokládali členové redakce Dobřanských 
listů.

DOBŘANY
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Stromořadí 439, kontakt: 377 972 942
e-mail: knihovna@dobrany.cz – oddělení 

pro dospělé (B. Kubelková)
sloupova@dobrany.cz – dětské oddělení

Oddělení pro dospělé
pondělí 7:30–12:00 13:00–17:00
úterý 7:30–11:00 13:00–15:00
středa 7:30–12:00 13:00–18:00
pátek 7:30–11:00

Oddělení pro děti
pondělí  12:00–17:00
úterý  12:00–15:00
středa 9:00–11:00 12:00–18:00
čtvrtek  12:00–15:00

KNIHY	PRO	DOSPĚLÉ
SEPETYSOVÁ	Ruta:	Mlčící	fontány
Život a láska ve stínu španělské diktatury. 
Madridské slunce, luxusní hotel, láska mezi 
španělskou pokojskou a mladým americkým 
fotografem a mimořádně silné téma z doby 
diktatury generála Franca. Napětí, romantika 
a kousek světové historie. Ohromující příběh 
lásky, ztráty a národní hanby.

HONZÁK	Radkin:	Hoď	je	za	hlavu
„Co je? Nic! Co z Tebe bude? Jak to, že nic 
nestíháš?“ 50 toxických vět, které nám ničí ži-
vot. Psychiatr Radkin Honzák vám poradí, jak 
na ně reagovat a naložit s nimi tak, aby nám 
nekazily život. Hoďte je za hlavu spolu s ním.

GELMANOVÁ	Laurie:	
Máma	to	má	na	háku
Humoristický román, který si dělá legraci 
z hrozně otravných lidí. Vtipná kniha, jež nabí-
zí spiklenecké kamarádství matkám, které se 
stále cítí na dvacet, ale je jim mnohem víc. Na 
každé stránce najdete vtipné postřehy a chyt-
ré bonmoty na rodičovské šílenství.

WILKOVÁ	Scarlett:	
Když	přišli	psi
Román z poválečných Beskyd. Některá ta-
jemství by měla zůstat navždy skryta. Je lepší 
nevědět, že hrdinové, kterým jsme vystavěli 
pomníky, ve skutečnosti mnoha lidem ublížili. 
Živa, Ludmila, Slávek, Ondráš i Karel mají co 
tajit. Kdo je ale může soudit, když prožili mlá-
dí v době, kdy se obyvatelé Beskyd báli par-
tyzánů stejně jako německých vojáků? Hory 
na Valašsku dodnes skrývají příběhy velkých 
lásek a nesplněných snů. Nadešel čas je vy-
právět.

KNIHY	PRO	DĚTI
PAŘÍZKOVÁ	Tereza:
Jak	se	lemur	odnaučil	šťourat	v	nose
Krrrrrk, fůůůůůj, kouskous, prddddd. Jednoho 
dne vtrhne do zoo skupina dětí, která dočista 
zapomene na slušné vychování. A tak je v zoo 
hotové nadělení. Malý lemur se šťourá v nose, 
mravenečník pořád pšouká a veverka si ne-
chce mýt tlapky. Ještě štěstí, že je v zoo i oran-
gutan Otto, který ví, jak s takovými neduhy 
zatočit. Sedm veselých pohádek o hygieně.

DILLON	Patrick:	Příběhy	budov
Příběhy autora oslavují slavné lidi, kteří je 
postavili, i jejich vynalézavost. Navštivte 
s touto knihou slavné stavby, od pyramid až 
po Centre Pompidou.

CUPALOVÁ	Noemi:	Blbá	Vendula
Vendula je blbá. Říkají to všichni, a co říkají 
všichni, je pravda. Nebo ne? Tohle není pří-
běh o šikaně, ale je to příběh o zodpověd-
nosti. Jediná naše věta může nenapravitelně 
zranit. Jediná naše věta může pomoci. Kterou 
z nich si vybereme? 

PAOLINI	Christopher:	Murtagh
Legenda pokračuje. Vraťte se do světa Erago-
na a Dračích jezdců. Epická cesta do známých 
i neprobádaných krajů začíná. Murtagh a Trn 
budou muset použít všechny zbraně ze svého 
arzenálu, aby našli a přelstili tajemnou ča-
rodějnici, která je mnohem mocnější, než se 
zdá.
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V přátelské atmosféře proběhlo 5. prosince předání celého výtěžku z posledního Motýlkového 
večírku určeného na založení záhonu původních českých květin a trav. Záměrem je podpořit pů-
vodní druhy našich květin, ale hlavně motýlů a hmyzu, který má vlivem intenzivního hospodaření 
na polích i plošného sekání trávy velmi málo příležitostí k obživě a rozmnožování. Po poradě 
s odborníky a samozřejmě s vlastníky příslušného pozemku a úřady bude tento zbudován na jaře 
roku 2025. Návštěvníkům Motýlkového večírku děkujeme za krásný příspěvek ve výši 3.700 Kč! 
Obnos byl předán Ondrovi Peksovi, který celou tuto záležitost odborně zaštítil. 

Za spolek VOKO děkuje Milan Hrubeš.

(jar) Mezi první akce nového roku patří již mnoho let Novoroční výstup na Šlovický vrch. Po 
zániku turistického oddílu Dobřany se pořadatelství chopil Sbor dobrovolných hasičů Šlovice 
a setkání spojené s vycházkou a pečením buřtů se těší velkému zájmu dobřanských a šlovických 
obyvatel i přespolních návštěvníků.     

Weinreb s Kazdou 
představí v Káčku 
svůj nejnovější film

Po necelých devíti letech se do kina Káčko 
vrací představit svůj další snímek dobřan-
ský rodák Tomáš Weinreb, který společně 
s Petrem Kazdou svým autorským debutem 
Já, Olga Hepnarová dokázal zaujmout nejen 
domácí publikum, ale i diváky a poroty na 
stovce zahraničních festivalů včetně Berlinale, 
kde v únoru 2016 mělo drama svoji světovou 
premiéru.

Nejnovější snímek této režisérské dvoji-
ce Nikdo mě nemá rád byl poprvé divákům 
představen v listopadu loňského roku na 
prestižním mezinárodním filmovém festivalu 
Black Nights v estonském Tallinu. Stejně jako 
v příběhu poslední popravené ženy v ČSSR re-
flektují i v tomto dramatu Kazda s Weinrebem 
vysoce aktuální téma neschopnosti splňovat 
představy většinové společnosti a tlaku, od-
cizení i vlastních pochybností, které s sebou 
jinakost přináší.

Tento dlouho očekávaný snímek budete 
mít možnost zhlédnout v dobřanském kině 
Káčko v pátek 17. ledna od 20.00 hodin nebo 
za	 účasti	 tvůrců	 v	 neděli	 19.	 ledna	 od	
18.00	hodin. 

Věřím, že obdobně jako před devíti roky se 
podaří vytvořit ve zcela zaplněném sále skvě-
lou domácí atmosféru, která umocní ojedinělý 
zážitek z filmu a následnou diskusi s tvůrci.

Michal Šašek

PARTHENOPE 8.	1.	ve	20:00
Itálie / drama / 136 min / 12+ / titulky /
režie: Paolo Sorrentino
V roce 1950 se v tom nejkrásnějším městě 
narodila ta nejkrásnější žena. Svým vzhle-
dem dokáže okouzlit každého, kdo ji spat-
ří, ona však nechce být pouhým symbolem 
krásy a vydává se na cestu poznání.

TA	DRUHÁ 12.	2.	ve	20:00
ČR, SR / dokument / 87 min / přístupný / 
režie: Marie-Magdalena Kochová
Co znamená být v pozici tzv. skleněného 
dítěte? A je vůbec možné se z ní vymanit 
a vybojovat si svou vlastní cestu?

Více	informací	a	předprodej	vstupenek	
na	www.kacko.cz

Novoroční pochod

Kultura ve Vodním Újezdu pro dobrou věc
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Jak strava ovlivňuje výsledky 
ve škole a úspěšné zvládnutí 

přijímacích zkoušek

čtvrtek 6. 2. 2025 od 16:30 
 
 

Co dopřát mozku, aby lépe fungoval, podpořilo se 
soustředění a zlepšila paměť?

Jak snížit míru stresu a napětí v kritických obdobích a 
podpořit lepší spánek a regeneraci?

Které živiny tělu dopřát a které naopak eliminovat?

Ing. Tomáš Brožek, MBA
Farmakonutriční specialista (vystudováno na Harward

Těšíme se na setká í á
řihlášky na:

 

ŠKOLNÍ ZRALOS
A PŘIPRAVENOST PŘEDŠKOLÁKA 

DO 1. TŘÍDY

čtvrtek 20. 2. 2025 od 16:30 
 
 

Co všechno by měl předškolák zvládat, jaké nároky klade 
škola na prvňáčka a jak je možné předškoláka rozvíjet?

Společně prodiskutujeme, jaká jsou rizika školně 
nezralého dítěte v 1. třídě, případně jaká jsou úskalí tzv.

“zbytečných odkladů“.

Dozvíte se, jak je možné zjistit, zda je dítě zralé a zda je 
už připravené pro nástup do 1. třídy.

PhDr. Andrea Štětková, Ph.D
 

Těšíme se na setkání s Vámi!
 

Mateřská škola Dobřany
Loudů 850, 33441 Dobřany
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Bez půlnoční mše v kostele sv. Mikuláše by Vánoce nebyly Vánocemi.

Po několika letech opět zazněla v našem kostele Česká mše vánoční Jana Jakuba 
Ryby. Hubení večeři aneb Dáme rybu společně připravila ZUŠ J. S. Bacha Dobřany. 

Již po čtvrté se Dobřany zapojili do Zpívání koled s Českým rozhlasem Plzeň 
a počet zpívajících opět přesáhl 200.

Štědrý den patřil již podvanácté na dvorku ZUŠ Živému Betlému, který při-
pravili současní i bývalí žáci s přáteli a kamarády a opět se těšil hojné účasti.

Poslední adventní neděle v kostele sv. Mikuláše patřila sborům PUDU a Hvěz-
dičky, které svým vystoupením doplnila Veronika Chamolová.

Akordeonové hvězdy a hvězdičky rozezněly kostel sv. Mikuláše o druhé advent-
ní neděli.

První adventní neděle patřila Mikulášskému jarmarku a rozsvícení vánočního 
stromu za doprovodu pěveckého souboru Hvězdičky. 

Dobřanské publikum mělo možnost o třetí adventní neděli vidět a slyšet bývalé 
žáky místní ZUŠ Filipa Bradu a Štěpánku Langerovou (roz. Vyletovou).
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Nástrahy	internetu
Dne 26. a 27. listopadu se zúčastnily postupně 
všechny čtyři šesté třídy aktivit, které se tý-
kaly mediální výchovy. V úterý byl s naší tří-
dou pan Urbanec z Dobřan, který nám povídal 
o tom, na co si máme dát jako děti pozor na in-
ternetu. Ve středu jsme měli paní učitelku Hla-
váčovou a ta nám říkala o fake news, snadné 
manipulaci lidí internetem, informace o You-
Tube a potom jsme si povídali o TVTwixx. 
Přednášky byly zajímavé. Dozvěděli jsme se 
hodně nových věcí o světě internetu a hlavně 
o nebezpečí, které nám v internetovém světě 
může hrozit. Myslím, že tato akce měla v naší 
třídě úspěch. 

Králičí	nory,	nástrahy	na	internetu
Víte, co to jsou králičí nory nebo jaké nebez-
pečí na vás číhá na internetu? Tak přesně 
o tom jsme si povídali na dnu mediální výcho-
vy. Začalo to tím, že jsme se koukali na video 
o nebezpečí, které na nás může na internetu 
čekat, a poté jsme vedli diskusi o algoritmu. 
Pokračovali jsme hraním Minecraftu, a i když 
jsme ho nestihli dohrát, dozvěděli jsme se 
mnoho nových informací. 

Dezinfombies	–	kdo	to	je?
Fakescape je organizace z Brna, která za námi 
do Dobřan přijela kvůli dni mediální výchovy. 
A co se vlastně na takovém workshopu děla-
lo? V první část jsme hráli hru s dezinfombies 
(to jsou lidé, kteří jsou nakaženi nemocí a ne-
ověřují si informace, takže věří všemu, co na-
jdou na internetu), ve které jsme řešili různé 
úkoly. Například jsme odhalovali, jaká fotka je 
vyphotoshopovaná, nebo jen oříznutá. Také 
jsme si museli ověřovat informace či vyhledá-
vat v textu. Nakonec se nám dezinfombies po-
dařilo zachránit. Druhou část programu jsme 
věnovali kontrolování hry.  Naučili jsme se, jak 

Mikuláš měl zpoždění

Opravdu. Na 1. stupni naší školy přišli Mikuláš, anděl a čert o den později než obvykle – v pátek 
6. 12. Proč?  Protože ve čtvrtek jelo pět třídních kolektivů na plavání.

Vše ostatní už ale proběhlo tradičně. Rozhovor, básnička nebo písnička, pohlazení, zdvižený 
ukazováček, sliby…. a samozřejmě nadílka.

Děkujeme Sdružení rodičů při ZŠ Dobřany za finanční podporu.
Mgr. Ivana Nazarovová, zást. ředitele pro 1. st. ZŠ

Příspěvky do DL musí být zasílány na mail listy@dobrany.cz do 20.	dne v měsíci. Texty jsou přijímány v maximálním rozsahu 
cca 2	500	znaků (vč. mezer), nerozhodne-li redakce v individuálních případech jinak. Plné znění Zásad pro vydávání zpravodaje, 
ceník inzerce a návod na kontrolu publikovaných textů najdete na www.dobrany.cz/kultura-vzdelani-sport/dobranske-listy/

Dny bezpečného internetu a mediální výchovy na ZŠ

můžeme zjistit, že je obrázek třeba vygenero-
vaný umělou inteligencí. 

Sdílíte	cokoli
Jestli jste častým uživatelem sociálních sítí 
(například Tik tok, Instagram, Facebook, X 
atd.), tak o sobě sdílíte hodně informací. Tře-
ba jméno, g-mailovou adresu, adresu bydliště, 
věk, zájmy, zaměstnání, aktuální emoční stav 
a co sledujete. Možná to nevíte, ale jméno 
a adresu domu jste zadali sami dobrovolně při 

počáteční registraci. Pak jsou data, která zís-
ká algoritmus na základě interagování s ním, 
zbytek získá aplikace interakcí se zbytkem te-
lefonu. O tomto jsme se mohli dozvědět více 
na programu Zvol si info. A nebylo to k zaho-
zení. Mnozí pochopili, proč se na ně valí daný 
obsah, aniž by něco podobného zadali, získali 
odpovědi na otázky „jak to“…

Kráceno z Podlavičníku – autoři: 
Daniel Vimr, Markéta Jacková, 

Kája Jandečková, Adéla Lockerová 
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I učitelé si rádi hrají

Skupina několika učitelů ZŠ Dobřany připravila v naprostém utajení 
únikovou hru na předvánoční setkání ve školní jídelně. Byla přijata s jis-
tým očekáváním, ale realizována s velkým nadšením. Cca 40 pedagogů 
v osmi týmech ohledalo místo činu ve školní jídelně a pak vyběhlo do obou 
budov školy, aby na osmi místech ověřovalo stopy a rozhodlo, který z pěti 
podezřelých je pachatelem. Po jeho označení každý tým získal v jídelně čí-
selný kód, s jehož pomocí odemkl jeden z osmi číselných zámků na řetězu 
uzavírajícím vstup do školní jídelny. A protože všichni byli úspěšní, raut 
jim byl nakonec zpřístupněn. Navíc si všichni mohli před bohatou večeří 
(hrazenou z Fondu kulturních a sociálních potřeb školy) vylosovat vtipný 
dárek z tomboly. Věříme, že tato akce napomohla k posílení dobrých vzta-
hů mezi zaměstnanci školy z různých odloučených pracovišť (1. stupeň, 
2. stupeň, speciální třídy v nemocnici, školní družina a školní jídelna).

Zde je příběh, který byl připraven pro pátrací týmy (redakčně zkráceno 
se souhlasem neznámého autora):

Záhada	 tajemné	Dvanáctky:	Případ	ztraceného	klíče	od	vánoč-
ního	rautu

Byl vánoční čas a škola se připravovala na velký vánoční večírek. Vše pro-
bíhalo hladce, dokud se nezjistilo, že jediný klíč od zamčené školní kuchyně 
zmizel. Raut, který měl být vrcholem večírku, byl v ohrožení. Ředitel školy 
okamžitě zavolal všechny podezřelé, kteří byli poslední na místě činu: učitel-
ku Alenu, provozní Lenku, školníka Honzu a vedoucí jídelny Renatu. Učitelka 
Alena přiznala při výslechu inspektorem Matuškou, že byla poslední, kdo 
kuchyň navštívil, protože chtěla překontrolovat vánoční cukroví, které při-
pravovala s dětmi. Klíč se u ní nenašel. Provozní Lenka vypověděla, že byla 
v kuchyni těsně před tím, než klíč zmizel. Kontrolovala zásoby, aby se ujisti-
la, že mají vše potřebné na večírek. Klíč položila na stůl, ale když se vrátila, 
klíč byl pryč. Lenka měla podezření na Honzu, školníka, protože ho viděla 
v té době poblíž kuchyně. Školník Honza se bránil, že tam opravoval světlo 
v chodbě. Klíč neviděl a tvrdil, že viděl Renatu u kuchyně, jak něco schovává. 
Renata tvrdila, že byla zaneprázdněná organizací večírku a klíč neviděla. 
Inspektor Matuška zjistil, že měla tajné spory s Lenkou o vedení kuchyně. Do příběhu vstoupil také žák 5. ročníku Matěj, který často chodil do kuchyně 
pomáhat. Byl v daný čas také u kuchyně. Inspektor Matuška byl v koncích. Každý měl motiv, ale žádný důkaz nebyl jednoznačný. Alena nic nevěděla, 
Lenka obviňovala Honzu, Honza viděl Renatu a teď tu byl ještě Matěj se svou nevysvětlenou přítomností. 

Rozuzlení: Inspektor Matuška znovu prozkoumal všechny důkazy a výpovědi a všiml si důležité nesrovnalosti v Alenině výpovědi. Tvrdila, že kontrolo-
vala vánoční cukroví, ale nikdo jiný ji v kuchyni neviděl. Navíc, když inspektor znovu prohledal její tašku, našel v ní drobné stopy mouky. Inspektor znovu 
Alenu vyslechl a ta se pod tlakem nových důkazů přiznala. Klíč vzala, aby měla jistotu, že její cukroví bude perfektní a nikdo jiný se k němu nedostane. 
Chtěla všechny překvapit. A tak mohl vánoční večírek pokračovat podle plánu.

Neznámý autor ze Základní školy Dobřany
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Adventní a vánoční koncerty ZUŠ J. S. Bacha Dobřany

Společný koncert souborů školy ve farním sále v Liticích dne 11. 12. 2024 –  
orchestr Macarát, keltská supina Dé Domhnaigh a lidová muzika Vozem-
bach

Adventní koncert žáků školy ve Vstiši 30. 11. 2024

Rozsvěcení vánočního stromečku ve Štěnovicích 1. 12. 2024

Adventní koncert akordeonistů v dobřanském kostele sv. Mikuláše 8. 12. 2024

Koncert s Mikulášskou nadílkou – Štěnovice, kostel sv. Prokopa, 8. 12. 2024
Z vánočního koncertu dětské lidové muziky Vozembach v Plzni na Roudné 
v kostele Všech svatých 12.12. 2024
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„Advent v obýváku“ – tak se jmenoval večer žáků ZUŠ J. S. Bacha plný hudby a recitace. Skupina 
Bluesy muesy Spektrum se tu propojila se čtením vlastní tvorby recitátorek z literárně-drama-
tického oboru, čímž vytvořili spolu s návštěvníky večera neopakovatelnou vánoční atmosféru.

Foto: zleva pí uč. Kateřina Vinická (za reproduktorem:)), Eliška Škodová, Šárka Bardounová, 
Kateřina Supová, Tomáš Eisenhammer, Jan Zíbar, pí uč. Eva Šustrová, Tobiáš Hanš, Eliška Okrou-
hlá a Tomáš Gogela.

Předvánoční čas u pionýrů v Dobřanech

Po Mikulášském jarmarku, na který jsme 
nachystali i prskavky, aby si je při rozsvícení 
stromku na náměstí mohli zájemci zapálit, 
jsme měli ve čtvrtek schůzku. Vedoucí Lucka 
připravila povídání o souhvězdích a pak si 
jednotlivé skupiny na připraveném podkla-
du do nich doplňovaly hvězdy a spojovaly je. 
Poté si každý vybarvil souhvězdí, které se mu 
líbilo, a to si pak odnesl domů. Společná práce 
pak zdobí chodbu vedle klubovny. Děti si přá-
ly schůzku i na Mikuláše, ale moc jich nepřišlo. 
Ty, co ale přišly, mohly vidět Mikuláše, čerta 

a anděla, od kterých dostaly za básničku nebo 
písničku balíček. No a zbytek schůzky vyrá-
běly andělíčka a hrály stolní hry. Na předpo-
slední schůzku tohoto roku si Lucka pro nás 
připravila zase něco nového. Opakovali jsme 
si morseovku a pak jsme šli ven. A abychom 
si mohli představit, jak se třeba dorozumí-
vají mezi sebou ufouni, tak ve tmě za pomoci 
baterky nám Lucka vysílala morseovku a my 
luštili. Po návratu do klubovny jsme si dali 
horký čaj a bavili se. Na poslední schůzce jsme 
si povídali o více či méně známých vánočních 

zvycích, které už moc dětí nezná. Třeba sva-
zování noh u stolu, rybí šupina pod talířem, 
trhání barborek, jmelí, sudý počet u sváteč-
ního stolu, třesení stromečkem. Další jsme si 
i vyzkoušeli - třeba stavění betlému, házení 
střevícem, ale stromek jsme nezdobili, proto-
že už byl nazdobený, cukroví jsme si donesli 
k ochutnání již hotové, pouštěli jsme lodičky 
a rozkrajovali jablíčka. No a také jsme ochut-
nali vánočku, i když to nebylo devět patek, 
a 7 hrnečků k věštění budoucnosti jsme už 
nestihli. Pili jsme čaj, mlsali cukroví, povídali 
si, jak se těšíme na vánoční svátky, a hádali, 
kolik asi dostaneme dárků. Pak každý dostal 
dárek, popřáli jsme si a šlo se domů.

Libuše Nejedlá

Hasiči Šlovice zvou
Srdečně	vás	zveme	na	akce	pořádané	sbo-
rem	v	první	polovině	roku	2025.	

Hned na jeho začátku, v pátek 17. 1. 2025 
od 19:00 hodin, zveme členy SDH do Centra 
Šlovice na valnou hromadu sboru. V sobotu 
8. 2. 2025 od 20:00 hodin nás čeká tradiční 
Hasičský bál, letos se skupinou Asfalt. V so-
botu 8. 3. 2025 opět projde obcí masopustní 
průvod, v jeho obnovené podobě to bude již 
desátý ročník. Ve druhé polovině března při-
pravujeme Dětský maškarní bál. 

Šlovice letos oslaví 780 let od první písem-
né zmínky o obci. Ve spolupráci s MKS Dob-
řany a OV Šlovice připravujeme oslavy tohoto 
výročí, které se budou konat o červnovém ví-
kendu 21.–22. 6. 2025. 

Děkujeme za vaši podporu a těšíme se na 
setkání.

Michal Trdlička, starosta SDH Šlovice
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Vánoční ohlédnutí
Klub	Echo	pro	děti	a	mládež,	nízkoprahové	zařízení	zřizované	Diakonií	ČCE	-	středisko	Západní	Čechy.	Věnuje	se	každodenní	i	dlouho-
dobější	podpoře	dětí	a	mladých	lidí	a	pomáhá	jim	při	hledání	vlastní	cesty	v	životě.

Vážení čtenáři,
jako by to bylo včera, když jsem Vám psala přání do roku 2024, a dnes Vám již přeji do roku 2025. Za celý Klub Echo a také za jeho klienty přeje-

me úspěšný rok, hlavně mnoho zdraví a splněných přání. Prosinec díky své atmosféře a zejména svátkům utíká tak rychle, že se až v lednu stíháme 
podívat zpět a uložit do paměti všechny vzpomínky. Ráda bych Vás dnes pozvala na cestu, kterou jsme si v prosinci prošli, a alespoň se pokusila 
s Vámi sdílet ty nejkrásnější chvíle. 

V prosinci se nám podařilo dokončit a otevřít novou relaxační a terapeutickou místnost, za kterou vděčíme organi-
zaci IOM Czechia, s jejíž finanční pomocí bylo možno tento projekt zrealizovat. Díky tomu v klubu můžeme efektivněji 
podporovat naše klienty a poskytnout jim prostor a podmínky, které jim pomohou překonávat jejich mnohdy nelehké životní situace a potíže. 

Druhá polovina prosince se již nesla v duchu nastávajících Vánoc a jako každoročně se konala akce „Vánoční s Echem“. Je to čas, kdy si připomí-
náme, že máme být vždy za co vděční, a předáváme si navzájem radost a pohodu. Tradičně navštívil klub i Ježíšek, a tak se mohlo splnit několik 
přání. Vidět radost a překvapení v dětských očích je každoroční odměnou pro nás všechny. Než jsme stihli posbírat zbytky vánočního papíru, bylo 
po Vánocích a už jsme se pustili do příprav programů na nový rok. Tak je to vždy i v životě, že ty krásné chvíle trvají jen krátce a nám zbývají jen 
vzpomínky.

 A v tomto duchu se nese naše letošní přání i Vám. Ať v roce 2025 zažijete to nejlepší a vzpomínky na tyto chvíle si budete chtít pamatovat na-
vždy. Ať ty krásné okamžiky trvají tak dlouho, jak je to možné. 

Chceme poděkovat všem, kteří nás podporují, fandí nám nebo na nás v dobrém myslí: Městu Dobřany a kulturnímu středisku za jejich podporu, 
ochotu a spolupráci. Děkujeme všem a těšíme se na další rok plný zážitků. 

Více informací o aktivitách klubu je možné najít na facebookových stránkách Klub Echo pro děti a mládež, na www.diakoniezapad.cz nebo přímo 
u koordinátorky zařízení na tel. čísle +420 734 640 492, e-mailu: klub.echo@diakoniezapad.cz. 

Klub Echo je pro děti a mladé lidi otevřen od pondělí do středy v čase 12:30–17:00 na adrese náměstí T. G. M. 282 v Dobřanech.
Lucie Jandová, DiS., sociální pracovnice

ČRS MO Dobřany Vás srdečně zve na svůj tradiční  
 

 
 
 
 

 
pořádaný 

 
v pátek 7. února 2025 od 20 hodin v sále kulturního domu Vstiš  

k tanci a poslechu hraje kapela Pošumavská muzika 
 
 

vstupné 300 Kč, bohatá tombola,  
 
 

předprodej vstupenek v rybárně v Plzeňské ulici č.p. 1048, u p. Václava Rotta,  tel: 723 965 311 
Doprava Dobřany – Vstiš a zpět bude zajištěna autobusovou dopravou 

(zastávka u čerpací stanice 19:00, 19:30 tam a před kulturním domem v 2:00 a ve 2:30 zpět) 
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V sobotu 7. 12. se uskutečnil v pivnici Hájek & 
Hájková 2. ročník turnaje v kulečníku. Název 
Komín-Zajda cup má po bývalých hráčích této 
populární hry, Jiřím Hessovi a Fandovi Zajíčko-
vi. Přihlášeno bylo celkem 12 hráčů. Po rozlo-
sování do dvojic se hrálo na dva vítězné zápasy. 
Vítěz pak postoupil do dalšího kola a finále se 
hrálo též na dvě vítězství, ale zavírat hru bylo 
nutno tzv. buzérem. Celkové vítězství si odne-
sl Vlasta Jankech, druhé místo Petr Trdlička 
a třetí byl Kamil Schovánek. Všichni účastníci 
obdrželi hodnotné ceny a odcházeli obohaceni 
o spoustu hezkých zážitků z krásné hry. Věřím, 
že další klání navštíví větší počet hráčů. Jak říká 
Pepa Wolghemuth: „Příští rok opět a lépe!!!“

Josef Hájek

Na Štědrý den se v pivnici Hájek & Hájková 
konal již 24. ročník soutěže o nejlepší bram-
borový salát. Velká cena Josefa Šnebergra letos 
zaznamenala 26 vzorků. Soutěže se pravidel-
ně účastní místní i přespolní a je to již známá 
tradice. Nenašel se žádný vzorek, který by byl 
propadák. Výrobci mají své tajné ingredience, 
a proto jsou saláty dost odlišné jak vzhledem, 
tak i chutí. Letos vyhrál salát Petra Kříže a Jaku-
ba Brady. Na druhém místě pak byl Kamil Scho-
vánek, Šampalík junior a Karel Kripner mladší. 
Třetí pozici obsadil Arnošt Felzmann a Petr 
Kučera. Ceny předával Michal Šnebergr. Všem 
účastníkům děkujeme za přinesené vzorky 
a těšíme se na jubilejní 25. ročník v roce 2025.

Josef a Václava Hájkovi s personálem pivnice

Ohlédnutí za rokem 2024: 
Úspěchy, zážitky a rybářská radost
Rok	2024	utekl	 jako	voda	v	 řece	 –	doslova	 i	 obrazně.	Byl	 to	 rok	plný	 skvělých	 zážitků,	
rybářských	závodů,	úspěchů	a	příjemných	okamžiků	strávených	s	dětmi	i	rodiči	u	vody.	
Pojďme	se	ohlédnout	za	tím,	co	všechno	jsme	zažili.

Závodní	sezóna	a	naše	úspěchy
Celé to začalo v Tachově, kde jsme se účastnili RT (rybolovné techniky). Naše snaha byla odmě-

něna třemi medailemi – skvělý začátek roku! Dále následoval Plzeňský	závod	dvojic	na	Radbu-
ze	ve	feederu, kde se nám také podařilo dosáhnout výborných výsledků. Nezaháleli jsme ani na 
dalším RT ve Kdyni, kde jsme opět stáli na stupních vítězů.

Plzeňský Plaváček nám přinesl další medaile a především spoustu radosti z dobře odvedené 
práce. Rybářská výprava pokračovala na feederovém náborovém závodě v Kersku na Labi, kde 
jsme nejen bodovali, ale dokonce se o nás psalo v časopise Rybář – na to jsme náležitě pyšní.

Další velkou událostí byl tradiční územní	přebor	v	LRU	feederu	v	kategoriích	U15–U20, kde 
jsme opět zabodovali. Děti ukázaly své dovednosti na dětských závodech na Dolní Kotynce, což 
byl další krásný moment plný radosti a soutěžení.

Na zakončení školního roku jsme uspořádali nejen závody, ale také posezení s opékáním buřtů. 
Rodiče, děti i trenéři si to společně užili, to vše v přátelské a pohodové atmosféře.

Abychom se nenudili, pořádali jsme již pátý	ročník	letního	tábora. Tento tábor byl plný dob-
rodružství, smíchu i výzev – například když nás v noci zastihla bouřka a stáli jsme ve tři hodiny 
ráno u stanů, drželi tyče a doufali, že vše vydrží. Byla to zkušenost, na kterou se jen tak nezapo-
míná. Koncem prázdnin jsme se s naším Junior	Feeder	Teamem zúčastnili závodu Grand	Prix	
Čech	2024 na soutoku Lužnice a Vltavy. A hádejte co? I tady jsme se postavili na stupně vítězů! 
Následovaly podzimní územní přebory, kde jsme opět dokázali, že patříme mezi špičku.

Korunou celého roku bylo Mistrovství	ČR, kde naši junioři obhájili své mistrovské tituly. To se 
všechna ta dřina, tréninky a odhodlání proměnily ve splněný sen.

Nezapomněli jsme ani na Dobřanského okounka, další závod, který jsme si užili plnými doušky. 
Rok jsme uzavřeli šňůrou úspěchů na RT závodech v Nepomuku a Hořovicích

Když se za tím vším ohlédneme, je jasné, že jsme měli velmi úspěšný rok plný smíchu, od-
hodlání a nezapomenutelných zážitků. Děti si odnesly nejen medaile a ocenění, ale především 
zkušenosti, přátelství a lásku k přírodě i rybaření.

Držte nám palce, protože nás čeká další rok plný výzev, závodů a nezapomenutelných okamži-
ků u vody. A to je to nejdůležitější – dávat dětem příležitost rozvíjet své schopnosti a učit je, že 
i v dnešní době je pobyt v přírodě krásný způsob trávení volného času.

Závěrem děkujeme sponzorům, trenérům, rodičům a všem našim podporovatelům. Bez vás 
by to nešlo.

Těšíme se na další sezónu!   Karel Ryšavý

Školení	nových	členů	ČRS	MO	Dobřany	proběhne	v	sobotu	dne	25.	1.	2025	od	9:00	
v	budově	rybárny	č.	p.	1048	v	Plzeňské	ulici.
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Seriál s hasiči
23. díl: Co je potřeba k přijetí k hasičům?

Dobrodružství, různorodost, akce, 
adrenalin, respekt a úcta veřejnosti, 
dobrý pocit ze záchrany života. To 
vše jsou synonyma práce hasiče. Jak 
se jím stát?

Dobrovolným hasičem ve výjezdo-
vé jednotce se může stát občan starší 
18 let, který je zdravotně způsobilý 
a splní základní odbornou přípravu 
v rozsahu 40 hodin. Může to být sa-
mozřejmě i žena. Důležité je i bydliš-
tě dotyčného, které by mělo být ide-
álně na území města, aby byl možný 

přesun na stanici po vyhlášení poplachu do několika minut. 
U profesionálních hasičů je to samozřejmě složitější. „Profíkem“ se může stát občan ČR, muž 

či žena, který je bezúhonný a není členem politické strany. Opět musí být splněna hranice 18 let, 
zdravotní způsobilost, fyzické testy obsahující vytrvalostní disciplíny, jako běh či plavání, a dále 
disciplíny silové, jako například stanovený počet kliků, leh-sedů či shybů a dalších. Dále je to psy-
chologické vyšetření a poté osobnostní způsobilost k překonávání výšek, uzavřených prostorů 
a mnoho dalších. Samozřejmě je potřeba projít pohovorem a celým výběrovým řízením, kde se 
vybírá mezi těmi nejlepšími v jednotlivých disciplínách, a těmi, co splňují všechny předpoklady. 
Prvním krokem je podání přihlášky s životopisem a pak už jen dotyčný čeká, zda bude k jednot-
livým testům a k samotnému výběrovému řízení pozván.

Často je při přijetí k profesionálním hasičům plusovým bodem členství daného jedince v zá-
sahové jednotce dobrovolných hasičů. Spousta dnešních profesionálních hasičů působila již od 
mala v kroužku mladých hasičů. 

Profesionální hasiči slouží ve 24hodinových směnách každý třetí den. Náplní těchto služeb je 
kromě výjezdu do akce v případě potřeby například odborná příprava, praktické výcviky v po-
době například vyprošťování osob z havarovaných vozidel, lezecká příprava, výcviky na vod-
ních hladinách klidných, divokých či zamrzlých a spousta dalších činností, spektrum dovedností 
a znalostí je široké. Zahrnuta je i péče o speciální hasičskou techniku nebo fyzická příprava v po-
době kolektivních sportů či posilovny. Mezi 23. hodinou večerní a 6. hodinou ranní je povoleno 
spát, ale v případě výjezdu k události je povinnost vyjet do dvou minut od vyhlášení poplachu ve 
dne či v noci, nezávisle na prováděné činnosti.

Zaujalo vás to? Chcete zjistit více či přemýšlíte o tomto povolání? Vše potřebné najdete na in-
ternetu, například na stránkách Hasičského záchranného sboru České republiky.

Ing. Milan Dvořák ml., JSDH Dobřany

Klubová aktivní pauza 
v hokejbalovém 
klubu
Tentokrát	začnu	atypicky,	přičemž	nahléd-
neme	prioritně	do	mládeže	hokejbalového	
klubu	 v	 Dobřanech.	 Vezmeme	 to	 od	 nej-
menších	Šnečků.

MINIPŘÍPRAVKY	v letoš-
ní sezóně fungují pod nový-
mi trenéry, kteří zde v klu-
bu, dá se říct, stále vyrůstají 
a pochopitelně aktivně 

i hrají „mužské“ zápasy v extraligovém týmu 
Dobřan či v dobřanské rezervě alias Benfice. 
Michal Hrubý coby brankář a Jiří Stránský 
jako univerzál, oba začali působit v roli tre-
nérů minipřípravky od září. Tak jako většina 
odchovanců od žáčků zvládne odehrát post 
útočníka, ale také defenzivní pozice v roli 
obránce mu není cizí, i tuto pozici v mužské 
extralize zvládne. Zde jsou tréninkovou ná-
plní opravdu základy, tj. akcent na celkovou 
pohybovou motoriku, ale mj. také technika 
hole, různé hry atd… Co se týká tréninkové 
koncepce a rozvoje mladých potencionál-
ních hokejbalistů, je samozřejmě ideální, že 
v klubu začínají působit v rolích trenérů klu-
ci, kteří si prošli mládežnickými kategoriemi 
v Dobřanech a zároveň jsou i aktivními hráči 
v extraligovém týmu. Mají určitě jiný pohled 
na tréninkový proces, znají myšlení a men-
talitu klubu, k tomu samozřejmě přidají i své 
nápady či nové trendy. A to je právě příklad 
M. Hrubého a J. Stránského. V budoucnu by 
se dle dohody měli přidat k trénování hokej-
balové mládeže další současní aktivní hráči. 
Určitě mají dětem co předat, v neposlední 
řadě je velmi užitečné projít si roli trenéra 
od nejmenších. Kdo někdy trénoval, chápe, 
o čem je řeč.

Každopádně výsledky, kterých Šnečci ve 
svých zápasech dosáhnou, zdaleka nejsou 
stěžejní. Důležité v této kategorii je začít po-
malu vnímat klubová pravidla a hokejbalem 
či sportem se především bavit.

To samé platí také u starších PŘÍPRAVEK. 
V této kategorii mohou být zařazeny do tré-
ninkových jednotek pochopitelně i nároč-
nější prvky, neboť většina žáčků - hráčů zde 
už působí i více sezón. Ve dnech 2. a 23. lis-
topadu přípravka odehrála turnaje v Dobřa-
nech a v Plzni. Více zhodnotí z trenérského 
tandemu Kamil Pezl a Richard Mareš prvně 
jmenovaný:

„Na oba turnaje se nám podařilo vypravit 
dva týmy. V zápasech předvedli naši hráči 
mnoho hezkých útočných kombinací a zakon-
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čení, ale i zodpovědnost a obětavost v obran-
né činnosti. Pokud to bude možné z hlediska 
zdraví hráčů, chceme i nadále pokračovat 
v účasti na turnajích ve dvou týmech. Další 
turnaj se koná v Plzni 25. 1. 2025 a následuje 
15. 2. 2025 domácí turnaj v dobřanské hokej-
balové hale.“  

Další kategorií v rámci posloupnosti jsou 
MLADŠÍ	 ŽÁCI. V tomto týmu působí jako 
hlavní trenér zkušený Petr Úbl s asistentem 
Josefem Raizerem. Mladší žáci Dobřan se také 
v této sezóně měří s celky z našeho regionu, 
ale rovněž soupeříme s JIHOČECHY z SK Čes-
ké Budějovice, SK Suchdol n. Lužnicí, Hbc 
Prachatice, SK Blatná či Hbc Zliv. Záměrem 
této kategorie je akcent na rozvoj schopností 
a dovedností jednotlivých hráčů. Jinými slovy 
zmíněné základy osvojovat a zdokonalovat 
tak, aby hráči co nejsnadněji zvládali přechod 
do vyšších, resp. starších  kategorií.

Poslední kategorií mládeže v hierarchii 
klubu, s kterou letos pracujeme, je DOROST. 
Tento tým po letech nastupuje v extralize, 
přičemž zde se měříme opravdu s kvalitou.

Samozřejmě nás limituje ne příliš ideální 
věková skladba. V dorosteneckém kádru pra-
cujeme i s mladšími žáky... Přesto se jede na 
plné obrátky. Podzim hodnotí z trenérského 
tria Petr Kleisner, Jiří Stránský a Václav Šle-
hofer z pozice hlavního  P. Kleisner: 

„Po herní stránce jsme mohli přezimovat 
na vyšších příčkách tabulky, ale bohužel chybí 
zkušenosti, které v této první extraligové se-
zoně zatím sbíráme. Tým je poskládaný a na-
mixovaný věkově od dorostenců, starších žáků 
až po talentované mladší žáky. Paradoxem 
celého podzimu bylo to, že jsme nejlepší a vy-
rovnaná utkání hráli s celky ze špičky tabulky, 
a tam, kde jsme měli bodovat, se nám nedařilo 
a o body jsme zbytečně přicházeli. I tak bych 
chtěl výkony týmu pochválit, protože se mě-
říme s republikovými týmy (Kladno, Ústí n. 
Labem, Č. Budějovice, Plzeň) a žádný z našich 
soupeřů nemá takto mladý tým. Bohužel na 
této úrovni je každý půl rok věku navíc velmi 
znát. Nyní nás čeká zimní příprava, kde kro-
mě tréninků máme v plánu i přípravné zápasy 
a koncem února začínáme jarní část soutěže.“

Hlavní trenér Petr Kleisner postupně vy-
tváří tým, z kterého se v budoucnu mohou 
vyprofilovat hokejbalisté, kteří obléknou 
mužský i třeba extraligový dres Dobřan. Je 
to pochopitelně těžký úkol a za mnohé roky 
nazpět víme, jak trnitá cesta k mužskému 
„červeno černobílému“ dresu vede.  Přesto 
věříme, že v tomto nastaveném procesu další 
hráče nejen pro A tým vychováme.

Postupně jsme ve zlomku  prošli hokejba-
lovou mládež Dobřan, přejděme k těm „nej-
starším“.

Mužská Benfika začala v prosinci zápaso-
vou sérii se spřáteleným týmem z nedalekých 
Blovic. Dvě  vysoké výhry Dobřan nelze pře-
ceňovat, neboť Blovice teprve jaksi hokejbal 
rozjíždí od základů. V budoucnu si můžeme 
i třeba nějakým způsobem v rámci republi-
kových soutěží pomoct. Tedy tak (i jinak...), 
jak to praktikuje mnoho týmů po celé ČR. Ne-
musí si přeci v regionu malé kluby nárokovat 
pouze „OBR“ třeba znedaleka ... Na každý pád 
v těchto dvou zápasech dostali šanci v dresu 
mužské Benfiky i někteří hodně mladí hokej-
balisté právě z naší zmíněné mládežnické líh-
ně. Poprvé se mezi muži objevili David Šmůla, 
Radek Plajner, Matěj Novák, Erik Švamberk, 
Marek Dohňanský, Hubert Dušák či Lukáš 
Pezl. Vedle starších spoluhráčů si tito velmi 
mladí talentovaní hokejbalisté vedli opravdu 
výborně. Z dvojzápasu si mohli odnést spous-
tu zkušeností do budoucna, což byl samozřej-
mě i záměr. Podrobnosti lze najít na klubo-
vých fb stránkách.

Realizační	tým	pro	extraligu	mužů: 
V. Šlehofer st., P. Kánský, D. Malý, J. Štulc, 
P. Kleisner a D. Kovářík st.

Nakonec zmíníme i maličko mužský A	TÝM	
mužů.

Kluci mají aktuálně krátkou pauzu před 
zimní přípravou, jež začne standardně na za-
čátku ledna.

I tak se v rámci údržby nejen fyzické kon-
dice scházíme v období adventních dnů k mo-
delovým zápasům včetně Štědrého dne i sil-
vestra, čímž navazujeme na letitou klubovou 
tradici.

Závěrem patří poděkování za celý kalen-
dářní rok 2024 sponzorům, TĚLOVÝCHOVNÉ 
JEDNOTĚ a našemu městu Dobřany.  

Hokejbalový klub v Dobřanech přeje všem 
v novém roce  jen to nejlepší.

Za dobřanský hokejbal 
Václav Šlehofer st.

Na snímku tým Benfika Dobřany 17. 12. 2024
Zleva stojí: P. Kleisner, O. Sloup, E. Švamberk, M. Novák, R. Plajner, D. Šmůla, D. Šteffl, L. Tichota, 
J. Štulc a L. Pezl
Pod nimi zleva: V. Konečný, A. Duchek, J. Stránský, M. Dohňanský, H. Dušák, V. Šlehofer st. a hl. trenér 
D. Malý

Štědrý den
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Sport

TJ Dobřany, 
oddíl stolního tenisu
si vás dovoluje pozvat na tato domácí 
utkání:

sobota	18.	1.	2025
14:00 
TJ Dobřany "A" - SKUŘ Plzeň "A" 

neděle	19.	1.	2025
10:00 
TJ Dobřany "A" - Union Plzeň "A"

Moderní herna stolního tenisu se nachází  
v Tyršově ulici č. p. 728.

Malé ohlédnutí za koncem loňského roku
Musím ještě připomenout poslední turnaje, které proběhly v listopadu a prosinci. 23. 11. se konal turnaj v Domažlicích, kde závodilo 17 našich 
svěřenců. První místa si vybojovali Barbora Kadlečková a Matyáš Kobsa, druhá místa Michal Váňa a Tomáš Hančík, na třetích místech skončili 
Michal Hrbáč, Klára Kadlečková, Václav Kule a Barbora Šmůlová. V listopadu se konal ještě turnaj v Berouně a i zde jsme měli své závodníky,  
B. Kadlečková a M. Kobsa získali stříbrné medaile, Štěpán Hrábek a Maxim Kleisner vybojovali bronzové medaile. V prosinci se konaly především 
vánoční turnaje, M. Kleisner vybojoval druhé místo na Vánočním turnaji v Teplicích a M. Kobsa na Pražském adventním turnaji získal také druhé 
místo. To je z minulého roku asi tak všechno. Leden je ve znamení sbírání prvních bodů pro kategorii U14, které zajišťují účast na přeboru České 
republiky. V novém roce přeji všem závodníkům hodně štěstí a zdraví, ať si splní všechny své sportovní sny.

RUKA JUDO 
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Kdo v srdci zůstává, nikdy nezemřel.
Dne 3. ledna 2025 uplynuly 4 roky, 
kdy navždy odešel manžel, tatínek, 

dědeček a pradědeček,

pan František	Kovářík.

Vzpomínají manželka Jana a dcera Jitka.

Vzpomínka

Dne 2. ledna 2025 
uplynulo 5 let od chvíle, kdy nás opustila

paní Věra	Kaderová,
bývalá učitelka ZDŠ v Dobřanech.

S úctou a láskou vzpomínají 
synové Jaroslav a Jiří s rodinami, 

rodina Vrzalova a ostatní příbuzní.

Vzpomínka

Dne 12. 1. 2025 uplyne 5 let, 
co nás navždy opustila 

paní Zdeňka	Purkarová.

S láskou vzpomínají manžel, 
dcera, syn a sestra s rodinami.

Vzpomínka

Dne 16. 1. 2025 uplyne 18 let, 
co nás navždy opustila 

naše milovaná maminka, 

paní Terezie	Vovsová ze Šlovic.

S láskou a úctou vzpomínají dcery a syn 
s rodinami, vnoučata a pravnoučata.

Vzpomínka

Čas plyne, vzpomínky zůstávají...
Dne 11. 1. 2025 uplynulo již 5 let, 

co nás navždy opustil 

pan Milan	Rutkovský.
 

Stále vzpomínají manželka 
a děti s rodinami.

Vzpomínka

Dne 6. 1. uplyne rok, 
kdy náš svět opustila naše milovaná 

manželka, maminka, kamarádka,

Mgr.	Daniela	Okrouhlá.

S láskou vzpomínají manžel, 
syn a dcery, rodina.

Vzpomínka

Dne 20. 12. 2024 uplynuly 
čtyři smutné roky, co nás navždy opustil 

pan Jan	Holý z Dobřan.

S láskou vzpomíná manželka 
a děti s rodinami.

Vzpomínka

Společenská rubrika

Dne 28. ledna 2025 uplyne rok, 
co nás navždy opustil 

pan	Bohuslav	Havránek.

S láskou vzpomíná rodina.
Kdo jste ho znali, vzpomeňte s námi. 

Vzpomínka
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Řádková inzerce
		ANGLIČTINA – Individuální i skupinová výuka, též online 

(Skype apod.), tel. č. 724 015 347, www.anglickyjazyk.net

		Provádím zednické a malířské práce, obklady, dlažby  
a další práce dle domluvy. Více na tel. č. 721 757 399

		Pedikúra,	manikúra	a	kosmetika	
	 Gabriela	Deichert	(Kočišová), Dobřany, Nová 956. 
 Objednávky tel. č. 736 610 904.

		Kosmetika	J.	Neumannová, microblading.
 Objednávky tel. č. 606 280 813.

		Koupím bubnovou sekačku nebo lištovou například mf70 
nebo celý komplet co máte teru vari i nepojízdné, opravím 
si to. A ješte lešení haki 1–3 kostky. 

	 	Koupím hoblovku, srovnávačku udms, tesařskou 
 řetězovou dlabačku a malotraktor 4x4 tk14 se sklápěcím   
 vlekem, i zvlášt, a ještě cirkulárku tovární starou do 3 tis.
 Tel. č. 603 429 372

Na	problémy 
nejste	sami

Otevírací	doba	poradny	v	Dobřanech
náměstí	T.	G.	M.	3,	Dobřany,	vchod	z	Mánesovy	ulice

středa, čtvrtek: 9:00–12:00, 13:00–15:45
tel.:	777	944	563,	e-mail:	poradna@opplzen.cz	

www.opplzen.cz

Občanská	poradna	Plzeň	poskytuje:
Občanská poradna poskytuje rady, informace a pomoc všem, kteří 
se na ni obrátí. Usiluje o to, aby občané netrpěli neznalostí svých 
práv a povinností, neznalostí dostupných služeb nebo neschopností 
vyjádřit své potřeby či hájit své oprávněné zájmy. Podílí se na činnosti 
AOP a společně upozorňují příslušné státní a místní orgány na 
nedostatky legislativy a na neřešené problémy občanů ve snaze 
ovlivnit vývoj politiky a sociálních služeb.

Naše	služby	jsou	bezplatné,	nezávislé,	nestranné	a	diskrétní.	
Poradenství	poskytujeme	zejména	v	těchto	oblastech:
 bydlení  finanční problematika  rodina a mezilidské vztahy 
 sociální a zdravotní pojištění  systém sociálních dávek a pomoci 
 správní řízení (jednání s úřady)  občanskoprávní vztahy 

 majetkoprávní vztahy  ochrana spotřebitele 
 pracovně–právní vztahy

Kontaktní místo Občanské poradny Plzeň v Dobřanech 
je financováno městem Dobřany.

OBČANSKÁ PORADNA
PLZEŇ, o.p.s.

OPRAVNA	OBUVI	A	VÝROBA	KLÍČŮ
DO	17.	2.	2025	ZAVŘENO

Výrobu	klíčů	a	vyzvednutí	zakázek	mimo	pracovní	dobu	
lze	domluvit	na	tel.:	773	478	883.	Neváhejte	mi	zavolat.
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POKLAD (BIO SENIOR)
7. 1. ve 14:00
ČR / komedie, dobrodružný / 100 min / přístupný / 

režie: Rudolf Havlík

Dobrodružná komedie o hledání bohatství. To může 

být potopené na dně moře, zakopané v džungli, ale 

možná je jen zapomenuté hluboko v našich srdcích.

Vstupné: 80 Kč

PARTHENOPE
8. 1. ve 20:00
Itálie / drama / 136 min / 12+ / titulky / 

režie: Paolo Sorrentino

V roce 1950 se v tom nejkrásnějším městě narodila 

ta nejkrásnější žena. Svým vzhledem dokáže okouz-

lit každého, kdo ji spatří, ona však nechce být pou-

hým symbolem krásy a vydává se na cestu poznání.

Vstupné: 170 Kč

NALEZENO V PŘEKLADU
9. 1. ve 20:00
Jižní Korea / drama / 90 min / 12+ / titulky / 

režie: Hong Sang-soo

Nikdo neví, odkud ta žena pochází. Říká, že je z Fran-

cie. Nemá peníze ani prostředky na živobytí, a tak jí 

doporučili, aby učila francouzštinu.

Vstupné: 140 Kč

SAINT-EXUPÉRY
10. 1. ve 20:00
Francie / dobrodružný / 98 min / 12+ / titulky /

režie: Pablo Agüero

Píše se rok 1930 a mladý Antoine de Saint-Exupéry 

slouží společně s legendárním letcem Henrim Guillau-

metem jako pilot francouzské poštovní společnosti. 

Během jedné cesty se Guillaumet v Andách ztratí.

Vstupné: 130 Kč

KAYARA A TAJEMNÉ MĚSTO INKŮ
11. 1. v 17:00
Peru / animovaný / 81 min / přístupný / dabing /

režie: Cesar Zelada

Kdysi dávno v království Inků žili byli Chasquiové, krá-

lovští poslové, kteří byli rychlí jako vítr, odvážní jako 

jaguáři a....byli to jen muži! To se ale nezamlouvalo 

Kayaře, mladé dceři významného Chesqui.

Vstupné: 130 Kč

NOSFERATU
11. 1. ve 20:00
USA / horor / 132 min / 15+ / titulky / režie: Robert Eggers

Drákulovská legenda znovu ožívá. Nesmrtelný pří-

běh o moci posedlosti a hranicích absolutního zla.

Vstupné: 150 Kč

HOKUS POKUS DIPLODOKUS
12. 1. v 15:00
ČR, Polsko / animovaný / 93 min / přístupný / dabing / 

režie: Wojtek Wawszczyk

Malý dinosaurus Diplodokus sní o velkém dobrodruž-

ství a touží prozkoumat krásný, ale nebezpečný svět. 

Jenže zjistí, že ve skutečnosti žije ve světě komiksu.

Vstupné: 140 Kč

WOODWALKERS: CARAGOVA PROMĚNA
12. 1. v 18:00
Německo, Rakousko / dobrodružný / 110 min / 

přístupný / dabing / režie: Damian John Harper

Na první pohled je to obyčejný třináctiletý kluk. Ve 

skutečnosti ale skrývá neuvěřitelné tajemství! Carag 

je woodwalker – napůl člověk, napůl puma.

Vstupné: 140 Kč

JIŽNÍ PÓL A NEJVYŠŠÍ HORY ANTARKTIDY 
A SEVERNÍ AMERIKY S EVOU PERGLEROVOU
16. 1. v 19:00
cestovatelská přednáška

Vstupné: 100 Kč

NIKDO MĚ NEMÁ RÁD
17. 1. ve 20:00  |  19. 1. v 18:00
ČR, Slovensko, Francie / drama  / 105 min / 15+ / 

režie: Petr Kazda, Tomáš Weinreb

Osamocená Sára se nečekaně zamiluje do tajemného 

muže. Oba se ale od svého okolí odlišují, každý svým 

způsobem do společnosti nezapadá.

Vstupné: 140 Kč 

SUPERSKŘÍTKOVÉ
18. 1. v 17:00
Německo / animovaný / 76 min / přístupný / dabing / 

režie: Ute von Münchow-Pohl

I když to občas vypadá, že se nám něco povedlo ná-

hodou, můžou za to Superskřítci, kteří nezkazí žád-

nou legraci. Po staletí tu žijí s námi a tajně pomáhají.

Vstupné: 140 Kč

MARIA
18. 1. ve 20:00
Itálie, Německo, Chile, USA / drama, životopisný / 

124 min / 15+ / titulky / režie: Pablo Larraín

Angelina Jolie jako jedna z nejuznávanějších osob-

ností 20. století – legendární sopranistka Maria Callas.

Vstupné: 140 Kč

KATAK: ODVÁŽNÁ VELRYBA
19. 1. v 15:00
Kanada / animovaný / 82 min / přístupný / dabing / 

režie: Christine Dallaire-Dupont, Nicola Lemay

Seznamte se s Katakem, malou velrybou s velkým 

snem! Aby všem ukázal, co v něm opravdu je, vydává 

se na dobrodružnou cestu na daleký sever.  

Vstupné: 140 Kč

VYSVĚTLENÍ VŠEHO
23. 1. ve 20:00
Maďarsko, Slovensko / drama / 152 min / 12+ /

titulky / režie: Gábor Reisz

Napětí polarizované společnosti nečekaně vypluje na 

povrch, když se Abelova maturitní zkouška z dějepisu 

změní v celonárodní skandál.

Vstupné: 120 Kč 

BABYGIRL
24. 1. ve 20:00
USA, Nizozemsko / erotický thriller / 114 min / 15+ / 

titulky / režie: Halina Reijn

Vysoce postavená ředitelka Romy (Nicole Kidman) si 

začne románek s mladším stážistou Samuelem.

Vstupné: 130 Kč

ZLATOVLÁSKA
25. 1. v 17:00  |  26. 1. v 15:00
ČR / pohádka / 116 min / přístupný / režie: Jan Těšitel

Jiřík proti příkazu krále ochutná sousto z magického 

hada a porozumí řeči zvířat. Čeká jej buď trest smrti, 

nebo nejistá a nebezpečná cesta za Zlatovláskou.

Vstupné: 150 Kč

NA PLECH
25. 1. ve 20:00
ČR / komedie / 99 min / 15+ / režie: Marty Pohl

Mladý ambiciózní ekonom se stěhuje na sever Čech 

za prací. Zde se seznámí se syny nejlepšího vařiče 

pervitinu Grundzy a posléze i se samotným Grundzou.

Vstupné: 140 Kč

BOB DYLAN: ÚPLNĚ NEZNÁMÝ
26. 1. v 18:00  |  31. 1. ve 20:00
USA / hudební, životopisný / 140 min / přístupný / 

titulky / režie: James Mangold

Děj se odehrává na newyorské hudební scéně počát-

ku 60. let a sleduje raketový vzestup Boba Dylana.

Vstupné: 140 Kč

ARMAND
30. 1. ve 20:00
Norsko / drama / 117 min / 15+ / titulky / 

režie: Halfdan Ullmann Tøndel

Šestiletý Armand je obviněn ze sexuálně deviantního 

chování vůči svému kamarádovi na základní škole. 

Na povrch vyplouvají dlouho skrývaná tajemství a lži. 

Vstupné: 140 Kč
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ZDRAVOTNÍ	STŘEDISKO (Třída 1. máje 1300)
Praktický	lékař	pro	dospělé
MUDr. Ludmila Horová
tel.: 377 972 544, e-mail: ordinace@horovi.cz
pondělí 6:00–12:00 14:00–18:00
úterý 6:00–13:00
středa, pátek 6:00–12:00 
čtvrtek 6:00–12:00 13:00 Harmonie

Praktický	lékař	pro	dospělé,
poradna	pro	sportovce
MUDr. Radana Salvétová
tel.: 606 370 308, www.salvetgroup.estranky.cz
pondělí 7:30–11:00 
 11:15–12:30 pro podniky a objednané
 15:00–18:00 pouze po tel. domluvě
úterý 7:30–11:30 
 11:30–13:00 pro objednané
středa, pátek 7:30–11:00 
 11:15–13:00 pro podniky a objednané
čtvrtek 7:30–11:00 
 11:15–13:00 pro objednané

Praktický	lékař	pro	dospělé
MUDr. Jana Vimrová
Praktik Dobřany s.r.o.
tel.: 732 500 068
e-mail: praktikdobrany@gmail.com
po, st, čt 7:30–7:45 náběry  
 7:45–9:00 akutní nemocní
 9:00–14:00 objednaní pacienti
úterý 12:00–13:00 akutní nemocní
 13:00–18:00 objednaní pacienti
pátek 6:30–7:00 náběry  
 7:00–8:00 akutní nemocní
 8:00–11:00 objednaní pacienti

Praktický	lékař	pro	děti	a	dorost
MUDr. Alena Špidlenová 
Dětské lékařství Dobřany s.r.o.
tel.: 723 079 072, www.dldobrany.cz
 zdraví	objednaní	 nemocní
po, st, čt 7:30–8:00 8:00–11:00
út 14:30–18:00 13:00–14:30
pá 7:30–8:00 8:00–10:00
 prevence	objednaní
po, st, čt 11:00–14:00
pá 10:00–13:00

Praktický	zubní	lékař
MUDr. Lada Cvachovcová
tel.: 604 129 239
pondělí, čtvrtek 7:30–17:00
út, st, pá 7:30–13:00

MUDr. Petr Bureš
tel.: 724 516 852
pondělí 7:30–14:30
úterý 9:00–17:30
středa 7:00–13:00
čtvrtek 7:00–12:00 MUDr. Hrbáčková
pátek 6:30–12:00

Gynekologie
MUDr. Regina Janů
tel.: 775 519 042, www.gynekolog.cz/janu/
e-mail: janu.gynekologie@gmail.com
pondělí 8:00–14:00
úterý 6:30–17:00
středa 6:30–13:00 po objednání
čtvrtek 8:00–13:00
pátek 9:00–11:00 po objednání

Kožní	ordinace
MUDr. Petra Brodská, Ph.D.
tel.: 775 057 007, www.kozni-brodska.cz
Ordinační hodiny:
pondělí 8:00–14:00
Vyšetření po telefonickém objednání.

Kardiologická	ordinace
MUDr. Tomáš Kolouch
tel.: 730 778 658
po, st, čt 8:00–15:00
úterý 8:00–18:00
pátek 7:00–11:00

Diabetologická	ambulance
Diakom s.r.o. – MUDr. Renata Arias
tel.: 371 791 791
pondělí, středa 7:00–15:00 MUDr. J. Prošková

Interní	ambulance
MUDr. Rybářová | MUDr. Straka
tel.: 775 002 155
úterý 7:30–14:30
čtvrtek 8:00–11:00 po předchozí domluvě
pátek 7:30–14:30

Ordinace	očního	lékaře
MUDr. Kateřina Košťáková
tel.: 777 837 387 (v ord. hodinách)
pondělí, čtvrtek 8:30–12:00 12:30–14:30
středa 13:00–14:00 14:00–17:30
pátek 8:00–11:00 11:00–13:00
Vyšetření pouze po telefonickém objednání.

perimetry:
pondělí, čtvrtek 8:00–8:30 po objednání
středa 11:00–13:00 po objednání
pátek 7:00–8:00 po objednání

Odběry	krve
EUC Laboratoře s.r.o., tel.: 720 061 001
pondělí–pátek 6:00–12:00

Oční	optika	a	ordinace
Dagmar Strejcová
tel. optika: 727 900 748, www.optikastrejcova.com
tel. ordinace: 724 274 254,
e-mail: optikastrejcova@seznam.cz
pondělí 8:30–15:00  + měření zraku pro objednané
středa 8:30–17:30  + měření zraku pro objednané
 8:30–14:00  oční ordinace s lékařem 
    pro objednané
čtvrtek, pátek 8:30–15:00

Praktický	lékař	pro	děti	a	dorost
MUDr. Jitka Šebestová
Školní 33, Dobřany, tel.: 377 972 754, 732 114 040
  pro objednané
úterý 7:00–16:00 16:00–18:00
čtvrtek 7:00–14:00 14:00–16:00
pátek 7:00–12:00

Chlumčany, tel.: 377 973 124
pondělí, středa 7:00–12:00

Lékárna	BENU
náměstí T. G. M. 116, tel.: 373 034 601
pondělí–pátek 8:00–12:00 12:30–16:30

Lékárna	Devětsil
Sokolovská 967, tel.: 377 921 299
pondělí–pátek 8:00–12:30 13:00–17:00

Centrum	domácí	zdravotní	péče
Mgr. Jaroslava Kaderová
tel.: 603 430 987, 377 973 096
e-mail: kaderova@volny.cz, www.kaderova.cz

Jubilata	Dobřany	pro	osoby	potřebující	
péči	–	pečovatelská	služba
Sokolovská 1004
tel.: 733 141 900 – Mgr. Ivana Kvíderová
e-mail: jubilata.dobrany@diakoniezapad.cz
pondělí–pátek 7:00–19:00
so, ne, svátek 7:00–9:00 11:30–14:00
   17:00–19:00

Ambulance	klinické	logopedie
Mgr. Michaela Hrubešová
Nová 956
tel.: 775 313 801, e-mail: hrubesova@hotmail.cz
pondělí 8:00–15:00
úterý, čtvrtek 8:00–18:00 na objednání
středa 8:00–11:00 na objednání
pátek 7:30–11:30 na objednání

Veterinární	ordinace
MVDr. Tereza Sýkorová
Dragounů 1018
tel.: 724 806 606, e-mail: veterinadobrany@seznam.cz
pondělí, pátek 9:00–12:00
úterý, čtvrtek 16:00–19:00
středa  pouze objednaní pacienti

Sběrný	dvůr
tel.: 721 529 770
pondělí 9:00–13:00 14:00–18:00
neděle 9:00–13:00 14:00–18:00

Městský	úřad	Dobřany
Náměstí T.G.M. 1, tel. ústředna: 377 195 831
pondělí, středa 7:15–11:15 12:00–17:00
(úřední dny)
úterý, čtvrtek 8:00–11:15 12:00–14:30
pátek 8:00–11:15 12:00–13:00

Městské	kulturní	středisko	Dobřany
Dobřanská	galerie,	kostel	sv.	Víta,	IC
Náměstí T. G. M. 5, tel.: 377 972 725, 377 972 480
e-mail: kultura@dobrany.cz, ic@dobrany.cz
pondělí–pátek 8:30–12:15 13:00–16:00
sobota, neděle a státní svátky zavřeno

Kino	–	divadlo	–	kongresový	sál	Káčko
Sokolovská 1011, tel.: 739 643 219
e-mail: kino@dobrany.cz, www.kacko.cz
Pokladna otvírá 1 hodinu před začátkem představení.

Česká	pošta	
Náměstí T. G. M. 2 
pondělí, středa 10:00–12:00 13:00 – 18:00
út, čt, pá 8:00–12:00 13:00 – 16:00
sobota 8:00–12:00

Horké	linky
Plyn – poruchy: 1239
Voda – poruchy: 800 120 112
El. proud – poruchy: 800 850 860
Hasiči: 150 / Záchranka: 155 / Policie: 158 
Městská policie: 156    
Mezinárodní tísňové volání: 112
epepa@dobrany.cz – hlášení závad
Sousedská výpomoc – 734 258 859
Dobřany V OBRAZE – mobilní aplikace
Odchyt psů – 724 004 389

Informační přehled


